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Uitnodiging voor de jaarvergadering 

SAV 
d.d. 28 maart 2014 

Aanvang 20:00 uur in de kantine 
Agenda 
 

1. Opening. 
2. Mededelingen en ingekomen stukken. 
3. Goedkeuring notulen vorig jaar. 
4. Goedkeuring jaarverslagen:    

a. Bestuur 
b. Medische commissie 
c. Ledenadministratie 
d. Jurycommissie 
e. Jeugdcommissie 
f. Technische commissie 
g. Redactie sprinter 
h. Weg- en crosscommissie 
i. Kantinecommissie 
j. Coryfeeën 
k. Stichting HUP (ter inzage in de kantine) 

l. Baanwedstrijdcommissie 
m. Sportief wandelen 
n. Vrijwilligerscommissie 

 
5. Verslag van de penningmeester (ter inzage in de kantine). 

6. Verslag van de kascontrolecommissie. 
7. Verkiezing kascontrolecommissie. 
8. Begroting (ter inzage in de kantine). 

-contributieverhoging volgens de algemene prijsindex, t.w. 1,6 % en verhoging contributie 
Atletiekunie. 
-Extra contributieverhoging zal niet worden voorgesteld. 

9. Verkiezing van het bestuur. 
-Aftredend en herkiesbaar: Lilian Langendijk-Blokker en Peke de Vries. 
-Aftredend en niet herkiesbaar: Tom Beertsen. 
Het bestuur draagt Addis Riet voor als nieuw algemeen lid van het bestuur. 
Tegenkandidaten kunnen zich aanmelden bij de secretaris. Voor de goed orde ontvangen 
wij uw aanmelding, inclusief 10 verzamelde handtekeningen, voor 24 maart aanstaande. 

10. Uitreiking Kei en Pluim. 
11. Inventarisatie rondvraag. 

Pauze 
12. Rondvraag beantwoorden. 
13. Afsluiting Algemene Ledenvergadering. 

 

Gezellig borreluurtje na! 
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Notulen van de Jaarvergadering van SAV dd. 15 maart 2013. 

1. Opening door de voorzitter. 

Goedenavond allemaal, blij dat jullie in zo grote getale gekomen zijn ondanks de winterse 

omstandigheden 

Een speciaal welkom voor Martin Vleerlaag, Rien Broersen, ereleden . Op de een of andere 
manier zijn Yvonne Haakman en Rien Broersen uit de computer gevallen. Ze stonden niet 
vermeld in het jaarboekje. Ook Tine Eggers is niet vermeld. Excuses hiervoor. 
Er is afbericht van: Koos Jong, Tine Eggers, Els v.d. Jagt, Niels Slagter, Peter Olofsen, Dave 

Brandhof, Tessa Beertsen en Marjon Beertsen 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken. 

Terugkijkend op 2012, wat is er gebeurd. Het jaar 2011 was zeer roerig, 2012 was wat 

rustiger.  

De Westfriese sportverkiezingen. SEW werd 1e bij de sportploegen. Nadine Visser Sporttalent 

2012 en 2013. 

In 2011 de elektronische tijdwaarneming (ET) gekregen. Een prachtig cadeau, maar het 

bracht gelijk veel werk met zich mee in 2012. Een toren bouwen,  vrijwilligers voor de 

bediening, 9 geslaagden. Over de aanschaf van een tent en aanhangwagen wordt nog 

overleg gevoerd. 

De vrijwilligerscommissie heeft alle werkzaamheden in kaart gebracht. Wie gaat wat waar 
doen. De jury coördinator wil stoppen, we zoeken een opvolger. Ook de weg- en 
crosscommissie dreigt uiteen te vallen. Rien heeft aangegeven te willen stoppen na 43 jaar.  
Door regelmatig op de site te kijken, kan je zelfs andere kant van de wereld de uitslagen 

volgen. De site ziet er geweldig uit en altijd up tot date. Complimenten. 

De medaillewinnaars zijn gehuldigd - 16 goud, 6 zilver en 5 bronzen – door wethouder Bart 
Nootebos. 
 

3. Goedkeuring tekstueel notulen vorig jaar. 

Goedgekeurd. Bedankt, Nel. 

 

4. Goedkeuring jaarverslagen: 

Bestuur. Huldiging door Bart Nootebos – niet door Lydia Groot. 

Clubkampioenschappen moet zijn trainingspakkenwedstrijd. Lilian, bedankt 

Medische commissie. Goedgekeurd. Koos bedankt.  

Ledenadministratie. Goedgekeurd. Tom bedankt. 

Jurycommissie. Goedgekeurd. Er wordt een opvolger voor Hans Bleeker gezocht. Hans 

bedankt. 

Jeugdcommissie. Goedgekeurd. Paulien bedankt. 

Technische commissie. Goedgekeurd. Bedankt Margreet. 

Redactie Sprinter. Goedgekeurd. Marjon bedankt. 

Weg- en crosscommissie. Verslag ontbreekt. Piet vertelt e.e.a. Weinig eigen leden die 

meedoen. Misschien dat de trainers het onder de aandacht kunnen brengen.  

Kantinecommissie. Goedgekeurd. Ria bedankt. 

Coryfeeën. Goedgekeurd. Tine bedankt. 

St. Hup (ter inzage in de kantine). Goedgekeurd. 

Baanwedstrijdcommissie. Goedgekeurd. Dhr. Broersen bedankt. 

Sportief wandelen. Goedgekeurd, Jetze Douwe bedankt. 

Vrijwilligerscommissie. Goedgekeurd. Commissie bedankt. 
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Heel veel actieve leden nodig. Vinden we het goed als iemand niets wil doen? Sanctie: extra 

contributie? Het bestuur heeft tot nu toe besloten dit niet te doen. Geeft weer heel veel 

werk om dat bij te houden.  

Aan de commissie wordt doorgegeven welke mensen gevraagd kunnen worden. Sommige 

mensen willen wel, maar worden niet gevraagd. 

 

5. Verslag van de penningmeester 
Waarom staat het bedrag van SSV er 2 keer in? Van 2011 en 2012. 

6. Verslag van de kascontrolecommissie 

Hans Schouten doet verslag van de controle. De boeken zagen er perfect uit. Vragen werden 

naar tevredenheid beantwoord. De commissie vraagt  de vergadering de penningmeester 

decharge te verlenen. Uiteraard een applaus. 

 

7. Verkiezing kascontrolecommissie 

Gert Jan Onos voorzitter, 2e lid Rob Ruitenberg. 

Reserve Vincent Onos. 

 

8. Begroting 

a. Contributieverhoging volgens de algemene prijsindex en verhoging contributie 

Atletiekunie. 

De samenstelling van de jeugdcontributie is apart. Ter stimulering om aan wedstrijden mee 

te doen. 

      9. Verkiezing van het bestuur. 

 Aftredend en herkiesbaar: Piet Blokker en Margreet Broersen. 

Ze worden door de vergadering herkozen onder luid applaus. 

Cees Meijer stelt per 15 maart 2013 zijn functie ter beschikking. Cees heeft zich zeer 

verdienstelijk gemaakt voor de vereniging. Training gegeven, in de T.C. gezeten, opvangen 

jong talent. Cees bedankt. 

Het bestuur draagt Gerwin Struijs voor als nieuw algemeen lid van het bestuur om 
de plaats van Cees Meijer in te nemen. Onder luid applaus wordt hij welkom geheten. 

10.  Kei en Pluim 

Helaas afbericht van de kei. 1,91 m hoog gesprongen in Apeldoorn. Op 27 januari 1,97 

gesprongen. Het 1,92 oude record van Gerwin gebroken. Nu ook 1.99 = Dave Brandhoff.  

 Pluim 
Op 12 mei startersdiploma gehaald, hoogste aantal punten als wedstrijdleider,  
chef E.T. gebeuren, bediening E.T., jury algemeen, jury tijden, scheidsrechter. 
De pluim is voor Gertjan Onos. Wederom een luid applaus. 

11. Inventarisatie rondvraag. 

De vragen worden door Lilian genoteerd. 

Pauze 
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12. Rondvraag beantwoorden. 
Marcel van Langen: Kunnen we in bepaalde mate kinderen verplichten mee te doen aan 
wedstrijden. 
De jeugdcommissie gaat daar over praten in de eerstvolgende vergadering. 
Er moeten ook mensen voor zijn. De ouders? Atletiek is vaak een tweede sport. Ook wil niet 
ieder kind meedoen aan wedstrijden.  
 
Vrijwilligerscie.: Iemand krijgt de taak de PR voor de vereniging te verzorgen. Mag diegene bij 
de bestuursvergaderingen aanwezig zijn. Deze persoon is 8 april van harte welkom. 

Er worden al cursussen regionaal georganiseerd. 

Vrijwilligerswerk verplicht stellen? Zal wederom in het bestuur worden besproken. 

Verzekering vrijwilligers. Alle vrijwilligers zijn bij de gemeente Stede Broec  
verzekerd.  
 
Paul Olofsen: Inspraak trainers op trainingspakkenwedstrijd en clubkampioen- 
schappen. 
Margreet: zou zeer zeker moeten gebeuren. Mijn fout. 
Paul: Dan kunnen de trainers de wedstrijden ook beter promoten. 

Marica Onos: Sneeuwbeleid is toch: de baan vegen voordat er op de baan gelopen wordt? 
Daar zijn we het allemaal mee eens.  

Op zondagmorgen is de survivalgroep op de baan. Lopen op de baan zonder eerst  
te vegen. Het bestuur zal SVV daarop attent maken. 
Hoe doe je dat met de jeugd. Als er een groep jeugd is met maar 2 trainers? 
Robin: er kan ook een machine voor worden aangeschaft. Dirk is geen lid van de IJsclub meer. 
Een goede bladblazer? Afspraken met de IJsclub maken? Het bestuur buigt zich  
hier over. 

 
Martin Vleerlaag: Waar is de lijst van mensen die iets willen doen voor de vereniging? 
De mensen zijn gevraagd, Hans Bleeker is bezig met de verwerking. De lijst gaat naar de 
betreffende commissie. Deze maand nog. 
Het grote probleem is dat niemand iets structureel wil doen. Geest van de tijd.  
Grijsgehalte binnen de commissies is groot. Heeft wel prioriteit. 

 
Martin: we zijn oude zakken. Namens de Coryfeeëngroep wordt Piet benoemd als 
erezak 2013! 
Bedankt. 

 
Tames: Gaan we meedoen aan de collectieve inkoop van energie georganiseerd  
door de Zouaven? Gas doen we al samen met de Zouaven.  Abdel zal informeren  
bij Ko Mekkelholt. 

 
Robin van Kalsbeek: kan de Gemeente meer doen aan het middenterrein? 
Peke zal de gemeente vragen wanneer ze komen om te rollen en te zanden. 

 
Harken en scheppen van een dusdanige kwaliteit. Kan er nieuw gereedschap 
aangeschaft worden? 

 
De heer Broersen wil i.v.m. de bekendheid van de diverse loopjes prikborden ophangen in de 
kleedkamer.  
Volgende coryfeeën werkochtend kunnen ze opgehangen worden. 
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Dirk: als het om personen gaat, moet er schriftelijk gestemd worden. De voorzitter moet de 
vergadering vragen of men wil dat er schriftelijk gestemd wordt. Dit met betrekking tot het 
toetreden van Gerwin Struijs tot het bestuur. 

 
13. Afsluiting Algemene Ledenvergadering door de voorzitter. 

Hartelijk bedankt voor jullie komst. We kunnen nog even babbelen over de toekomst van de 
vereniging onder het genot van een hapje en een drankje. 

  
 Nel 

 

Jaarverslag bestuur 

Het bestuur van SAV bestond dit jaar uit: 

voorzitter  Piet Blokker 
secretaris  Lilian Langendijk-Blokker 
penningmeester Abdel el Amrani 
Algemene leden Tom Beertsen 
   Peke de Vries 
   Gerwin Struijs 
   Margreet Broersen 
 
Het bestuur heeft in 2013 12 keer vergaderd. 

In januari verwelkomt onze voorzitter Gerwin Struijs. Hij mocht alvast meedraaien in het bestuur, 
omdat we hem in maart wilden voordragen als nieuw bestuurslid in de algemene ledenvergadering. 
De penningmeester begon met het opstellen van het financieel jaarverslag en de overige 
bestuursleden zorgden voor de jaarstukken van de commissieleden.  
 
In februari werd de eerste aanzet gegeven voor het opstellen van een besluitenregister. 
Bestuursbesluiten zullen hierin geregistreerd staan en nieuwe besluiten kunnen worden toegevoegd. 
 
In maart werden we opgeschrikt door het onvoorstelbaar trieste nieuws dan oud SAV-atlete Britte 
Duijn was overleden. Er werd een speciale avond in de SAV-kantine georganiseerd om elkaar tot 
steun te zijn. Aansluitend is deze hele groep bij de familie thuis geweest.  
Wij denken allemaal met een warm gevoel terug aan Britte en haar prachtige prestaties.  
 
We spraken over het sleutelbeleid. De TC is aan de slag gegaan met een vernieuwd overzicht waarin 
duidelijk werd wie welke sleutels in zijn/haar bezit heeft. We willen graag voorkomen dat sleutels 
gaan zwerven of zonder overleg van de ene op de andere trainer overgaan. 
De EHBO-cursus voor onze trainers kwam aan bod en we hadden het over het verzoek van de ET-
groep (ET staat voor Elektronische Tijdwaarneming) voor een kar voor het vervoer van de apparatuur 
en bijbehorende spullen. 
 
In april kregen we een uitnodiging om aan de open dag recreatie in het Streekbos deel te nemen. 
Addis Riet wilde dit wel op zich nemen en dat werd een leuke activiteit voor de deelnemers.  SAV 
heeft zich mooi gepresenteerd op die manier. Bedankt daarvoor Addis. 
Onze voorzitter deed een dringende oproep naar opvolging in de wegcommissie. Toen leek het erop 
dat deze commissie langzaam maar zeker zou verdwijnen. Gelukkig weten we inmiddels dat dit niet 
het geval is en dat er wel degelijk jonge mensen met een frisse kijk de teugels gaan overnemen. Wij 
wensen Niels, Peter en Dennis heel veel succes en plezier met de organisatie van de 
wegwedstrijden/trimlopen.  
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In mei is de kar ten behoeve van de ET daadwerkelijk besteld. Daarmee komt de ET-groep 
professioneel voor de dag.  
Margreet kreeg fiat om een hoogspringclinic te organiseren, die, wat naderhand bleek, zeer 
enthousiast ontvangen werd en succesvol is verlopen. 
 
In de zomermaanden is het organiseren van de vrijwilligersdag een terugkerend onderwerp. 
Inmiddels zijn we daarin zeer geroutineerd. Echter, het bestuur zou weleens iets anders willen, maar 
het ontbreekt ons aan verrassende ideeën. Daarvoor kunnen wij jullie hulp goed gebruiken. Heeft u 
een idee, mail het ons naar contact@savatletiek.nl 
Wij zullen al uw suggesties meenemen en aan de slag gaan met het o.i. best haalbare idee. 
 
In september keken we vooruit naar de clubkampioenschappen nieuwe stijl. We vroegen de 
wethouder, mevrouw L. Groot, om onze kampioenen te huldigen. Gelukkig wilde ze daar tijd voor 
vrijmaken. We werden getrakteerd op een mooie dag en de kampioenen werden letterlijk en 
figuurlijk in het zonnetje gezet.  Op deze speciale dag namen wij ook afscheid van de dames van de 
wedstrijdorganisatie, t.w. Ineke Plukkel, Yvonne en Krista Haakman. Dames, heel hartelijk bedankt 
voor jullie jarenlange, trouwe inzet. 
 
In het najaar zijn een aantal bestuursleden aan de slag gegaan met het opstellen van een SAV-
presentatiegids. Dit boekje is met name bedoeld voor de pr-commissie die hiermee potentiële 
sponsoren/adverteerders kan benaderen. Er is behoorlijk veel tijd gestopt in het opstellen van deze 
gids.  Wij streven ernaar om ze tijdens de jaarvergadering te kunnen presenteren aan u. 
Tevens zijn de penningmeester en ledenadministrateur aan de slag gegaan met aanpassingen in de 
administratie in verband met het nieuwe incassosysteem t.w. SEPA. 
En we maakten kennis met Linda Hoek. Zij zal het stokje van Marjon de Haas overnemen in het 
nieuwe jaar. Daar zijn wij uiteraard heel blij mee, want daardoor blijft het mogelijk om de Sprinter te 
kunnen blijven bezorgen bij u. Marjon heel hartelijk bedankt voor je trouwe inzet.  
 
In december is onze voorzitter bij de gemeente geweest om de konijnenoverlast te bespreken. Het 
probleem was reeds bekend bij de gemeente, want de Zouaven kampen er ook mee. E.e.a. is in gang 
gezet om het probleem op te lossen. 
 
Het herstel van de baan en het repareren van de werpkooi zullen tot het voorjaar 2014 moeten 
wachten.  Van daaruit hopen we op een mooi wedstrijdseizoen. 
 
Namens het bestuur 
Lilian Langendijk-Blokker 
secretaris 
 

Jaarverslag Medische commissie 

Hier  een overzicht van de verrichtingen van de Med. Com.met ondersteuning van de vrijwilligers 

24-3  Kogelslinger wedstrijd.Door de harde wind werd deze wedstrijd afgelast. 

1-4. Trainingspakkenwedstrijd.Angeliek en Koos gaven ondersteuning  er zijn 3 personen behandeld. 

7-4.  Kloetloop .Door de grootte van dit evenement hadden we ondersteuning nodig van de Ehbo ver. 
Die samen met Angliek de verzorging deden 1 blessure ver alles goed verlopen. 

Za-13-4  Puppilencompetitie.Hierbij de ondersteuning van Eddy, Tineke en Koos en Hans en Margret 
waarbij 3 blessures zijn  behandeld. 

21-4 Sen competitie. De verzorging was in handen van Mirjam  en  Patrick  er zijn  hier totaal 5 
personen behandeld. 

mailto:contact@savatletiek.nl
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26-5 Comp.Junioren.B.Bij deze wedstrijd was de verzorging in handen van Eddy  met Tineke 
aangevuld door  Hans  en  Sandra het was ’n rustige wedstrijd met weinig  blessures. 

15-6 Schololympische dag. De verzorging werd gedaan door  Angeliek  en Herma met aanvulling van 
Margret   met een blessure was het een rustige wedstrijd. 

22-6 C/D Competitie  De medische ondersteuning werd gedaan door de Ehbo Ver. Stede broec  
samen met Sandra  zijn er vier blessures behandeld.  

30-8  Finale Heer en Meester Hier was de verzorging door Mirjam en  Margret   geen bijzonder heden 
alles is goed verlopen. 

7-9 Uitsmijter Bokaal  Verzorging door Tineke D en die samen met Martine geen blessures 
tebehandelen kregen. 

29-9 Clubkampioenschappen. Verzorging door Sjohn  en  door Sandra en Koos met twee blessure 
behandelingen was het goed tedoen. 

SAV cross.De EHBO werd verzorgd door Hans ,Herma  en Koos en zijn er twee personen met 
blessures behandeld.  Dit was de laatste SAV wedstrijd waarbij we verzorging deden . 

Namens SAV dank aan alle vrijwilligers voor hun inzet en hopend dat we ook in 2014 een beroep op 
jullie mogen doen. 

Jaarverslag Ledenadminstratie 

De ledenadministratie is in 2013 rustig verlopen, we hebben dit jaar wel ons systeem moeten 

aanpassen in verband met een nieuw incassosysteem t.w. Eban. Maar aan het eind van 2013 is dit 

weer voor een halfjaar uitgesteld. Het ledenbestand is in 2013 per saldo afgenomen met 31 leden. 

De teruggang zit in zijn geheel bij de recreanten, die door start to run enthousiast beginnen, maar in 

een later stadium, blessures oplopen en dan weer moeten afhaken.  

Overzicht van het ledenbestand per ultimo 2013: 

   2013 2012 2011 2010 2009 2008 

Minipupillen  7 11 1 6 0 9 

Pupillen(C+B+A) 73 71 68 74 59 75 

Junioren(C/D)  50 50 50 64 64 61 

Junioren(A/B)  29 28 34 32 26 25 

Senioren  41 40 42 35 30 31 

Masters  51 49 52 51 45 43 

Recreanten  180 212 194 173 180 188 

Overige leden  26 27 34  

Totaal   457 488 475 435 404 432 

Tom Beertsen   
 Ledenadministrateur 
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Jaarverslag Jurycommissie 

Hierbij het verslag van de jurycommissie van het afgelopen jaar 2013. 

Het afgelopen jaar hebben we een nieuwe opzet gemaakt voor de jury activiteiten. 

Er is aan het begin van het seizoen een jaaroverzicht gemaakt van alle wedstrijden die op de baan 

worden gehouden. Op deze lijst wordt per wedstrijd bijgehouden welke onderdelen er worden 

gehouden en welke juryleden hierbij werden ingedeeld. 

Bij deze wedstrijden konden de juryleden en de assistent-juryleden zich van te voren aanmelden om 

hierbij te jureren. 

Op deze wijze wist (bijna) iedereen aan het begin van het seizoen wanneer hij/zij aan de slag kon bij 

één of meer wedstrijden. 

Deze jury-lijst werd na elke aanpassing weer keurig op de website geplaatst. 

Uiteraard heeft deze nieuwe manier van werken enige opstartproblemen, maar ik ben wel van 

mening dat we hiermee de goede weg zijn ingeslagen. 

Aangezien de juryleden ook een lijst ontvangen hebben van alle overige juryleden werd hierdoor ook 

de mogelijkheid geboden om (indien noodzakelijk) onderling met elkaar te ruilen. 

Dit scheelt voor de jury-coördinator heel veel gebel en gemail om de wedstrijden toch weer te 

kunnen voorzien van het benodigd aantal juryleden.  

De juryleden die afgelopen jaar aanwezig zijn geweest bij de diverse wedstrijden wil ik hierbij 

ontzettend bedanken voor de inzet die zij geleverd hebben. 

Samenvattend denk ik dat we terug kunnen kijken op een geslaagd jaar, en ik ga er vanuit dat we het 

komende jaar met dezelfde groep enthousiaste juryleden, aangevuld met nieuwe versterkingen, het 

jaar weer positief tegemoet kunnen zien. 

Omdat dit mijn laatste jaar was als jury-coördinator hebben we gezocht naar een geschikte opvolger. 

Inmiddels zijn er twee leden gevonden die deze taak van mij over willen nemen, namelijk Jaap van 

der Thiel en Matthijs Jong. Ik wens deze jongens heel veel succes het komende seizoen. 

Namens de jurycommissie, 

Hans Bleeker. 

Jaarverslag Jeugdcommissie   
  
In 2013 bestond de Jeugd Commissie uit vijf personen; Robin van Kalsbeek, Lillian Hauwert, Addis  
Riet, Guislaine Zwagemaker en Carla Beertsen.  
Het PR klassement en het bijhouden van de clubrecords worden ook dit jaar weer verzorgd door  
Marica Onos.  
Ariadne Mosselman regelt het vervoer naar wedstrijden, Guislaine Zwagemaker regelt de  
inschrijving van wedstrijden voor de pupillen en Margreet Broersen regelt de inschrijving voor de CD  
Junioren.  
  
De Jeugd Commissie heeft in totaal 11 keer vergaderd.  
  
Er zijn in 2013 geen nieuwe jeugdtrainers bijgekomen. Angelique Dekker en Guislaine Zwagemaker  
zijn in december met de cursus “zelfstandig trainer” bij de Atletiekunie. Ook dit jaar hebben er  
tijdens de zomervakantie 4 weken lang geen trainingen plaats gevonden.  
  
Een record aantal deelnemers mochten naar de finale van de pupillencompetitie. Maar liefst 24  
deelnemers, waarvan vijf ploegen.  
De jongens mini pupillen, de meisjes mini pupillen (3e plaats), de meisjes pupillen C, de meisjes  
pupillen A1 (2e plaats) en de jongens pupillen A1. Ook zijn er een aantal individuele prijzen gehaald.  
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Een bronzen medaille bij de jongens pupillen A1 en een gouden medaille bij de meisjes pupillen C.  
Dit jaar geen ploegen in de finale van de CD competitie.  
  
Tijdens de jaarlijkse C spelen waren er gouden medailles op de 80 m sprint en 4 x 80 m estafette.  
Ook goud bij het kogelslingeren evenals een bronzen medaille. De individuele medaillewinnaars  
mochten Nederland vertegenwoordigen tijdens de Interland wedstrijd tegen Westfalen.  
  
In 2013 heeft de jeugd commissie ook weer een aantal leuke activiteiten georganiseerd voor de  
jeugd.  
- Als afsluiting van de S.A.V. crossen zijn we met de jeugd gaan bowlen bij Happy Days. 
- In mei vond de jaarlijkse Ouder - Kind training plaats.  
- In augustus was het pupillenkamp, met als thema piraten.  
- Wegens het geringe aantal deelnemers is voor het tweede achtereenvolgende jaar het CD  
kamp niet doorgegaan. Als alternatief zijn we met een groep atleten gaan poldersurvivalen.  
- In december is het jaar afgesloten met de oliebollentraining. Met een record aantal  
deelnemers van 141 personen, was het weer een zeer geslaagde training.  
  
In 2013 waren er iets meer deelnemers voor de S.A.V. crossen dan het jaar ervoor. Het aantal  
deelnemers voor de districtscrossen is al een aantal jaar hetzelfde.  
  
De jeugd commissie wil graag iedereen bedanken die ons geholpen heeft tijdens de verschillende  
activiteiten. Daarnaast wil de jeugd commissie haar jeugdtrainers bedanken voor hun inzet.  
  
De Jeugd Commissie. 

 

Jaarverslag Technische commissie  
Cees Meijer is weer toegetreden tot de Tc, waardoor we nu 5 leden hebben. 

We hebben bij de jeugd een nieuwe trainer aangenomen: Roel Wagemaker en drie trainers zijn 

begonnen met de cursus zelfstandig trainer. 

We kwamen vorig jaar uit met een competitieploeg bij de junioren met de meisjes B en met de 

jongens A. Helaas geen finale gehaald. 

Bij de heren is de 2e divisie behouden en de dames zijn helaas gedegradeerd van de 1e naar de 2e 

divisie. We hadden ook een dames 3e divisie. 

In Oktober hebben we een loop en hoogspringclinic georganiseerd op ons terrein met Ton Duits en 

Rini van Leeuwen. Hiervoor hadden we ook andere verenigingen uitgenodigd. Dit is zeer goed 

verlopen en werd door andere verenigingen ook goed bezocht. 

De Tc is begonnen met het ontwikkelen van een veiligheidsplan en een sleutelplan. 

De Technische Commissie 

Jaarverslag Redactie Sprinter  

In 2013 is er 8x een Sprinter met Bikkel uitgekomen, waarvan het februari/maartnummer extra dik 
was ivm de jaarstukken. Het insturen van de kopij verliep elke keer goed. 
 
Ger Heinsius verzorgt ieder jaar het advertentiebestand, zodat we aan het begin van een nieuw 
kalenderjaar weervoldoende pagina’s met advertenties hebben liggen, die vervolgens het hele jaar in 
de Sprinter ingevoegd worden door Ria Faber en haar raap- en nietploeg. 
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Ook Jos Struijs en Tom Beertsen zijn bij elke Sprinter betrokken, wat zij zorgen voor de 
vermenigvuldiging van de bladen. Verder kon ik voor elk nummer rekenen op een aantal vaste 
schrijvers die voor mooi stukjes zorgen. Marica Onos zorgt voor zowel de Jeugdhoek als de Baanhoek 
en Piet Blokker is met zijn Bestuurlijkheden ook iedere keer van de partij. 
 
Het aanleveren van de kopij voor de Bikkel verliep telkens goed. Dit is  vooral het geval nu Fleur 
Beemster de snelle jongens en meisjes achter hun broek aan zit, zodat zij op tijd hun ‘stukkie’ 
inleveren. De vele verslagen met lekker modderige actiefoto’s werden met veel plezier door mij 
ingevoegd. Bij SSV is een tijdje geleden een start gemaakt met een jeugdrubriek “Even voorstellen” 
en die loopt nu erg lekker. De senioren hebben een vragenlijst die telkens met veel enthousiasme 
wordt ingevuld en ingeleverd. 
 
Voor het jaar 2013 kunnen we wederom zeggen: het verliep als een speer! Dus hopen we dat het ook 
voor 2014 zo goed gaat! Foto’s zijn altijd welkom, mits niet ingevoegd in Word of Excel. Graag als los 
bestand (zo groot mogelijk) aan een mail hangen en per mail 1 foto sturen. En graag alle bijdragen 
digitaal inleveren, want er is geen tijd om dit alsnog in te typen. 
 
Marjon de Haas heeft aangegeven met ingang  van 2014 te stoppen met haar werk, inmiddels heeft 
zij ook nog voor een vervanger weten te vinden en wel Linda Hoek. We bedanken hierbij Marjon voor 
haar inzet en heten Linda van harte welkom. 
 
Hierbij bedankt de redactie iedereen voor de geschreven bijdragen en de anderen voor het maken 
(drukken, rapen, nieten) en bezorgen van de Sprinter/Bikkel. 
 
Tom  Beertsen 
 

Jaarverslag Weg- en crosscommissie  
  
De eerste loop van 2013 was de Kaagloop in Wervershoof. 
Het was Johan Koomen en de vele vrijwilligers die de loop weer tot een succes brachten. 
De dag zelf waren er vele mensen van S.A.V. actief om de loop succesvol te laten verlopen. 
Het aantal deelnemers was dit jaar 170. 
Op 3 april werd in Lutjebroek gestart met de eerste avondloop. 
Met 106 deelnemers waarvan veel jeugd, was het goed bezet. 
De Kloetloop werd op 7 april georganiseerd op het sportcomplex van S.A.V. 
Er was die dag veel deelname van loopgroep Hoorn waardoor het aantal deelnemers nog redelijk 
was. 
We hopen dat er in 2014 meer S.A.V. leden meelopen. 
Bovenkarspel werd 10 april georganiseerd. Het aantal deelnemers was laag. Daarom schrappen we 
deze loop van de kalender. 
De derde avondloop werd in Hoogkarspel georganiseerd. 
Hier veel deelname en ieder jaar een succes, mede door de hulp van de plaatselijke ijsvereniging. 
Op 21 juli werd voor de wielerronde van de Bakkerstraat voor het eerst een loop georganiseerd. 
Door de hoge temperatuur en de vakantie viel de deelname tegen. 
De laatste loop op onze kalender was op 21 november de cross. 
Het parkoers werd uitgezet in het Streekbos met veel hulp van S.A.V.. 
Deze dag waren Nel en Nel na jaren actief te zijn geweest bij de inschrijving voor het laatst.. 
Ook Rien Broersen en Aad Koomen zijn gestopt en niet meer actief als commissie lid, maar af en toe 
toch oproepbaar. 
Hierbij wil de commissie jullie nogmaals ontzettend bedanken. 
Verder willen wij alle medewerkers bedanken voor hun inzet. 
  
 de wegwedstrijd commissie 
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Jaarverslag  Kantinecommissie   

Dit jaar hadden we 10 wedstrijden die over het algemeen allemaal goed zijn verlopen. De 

kantinedienst  werd dit jaar verzorgd door de  Hr P.Bergen. Iedere keer is het weer goed verlopen.     

We hopen dat er ook voor het komende jaar weer voldoende vrijwilligers zijn om tijdens de 

wedstrijden iedereen tevreden te stellen. We danken in ieder geval alle mensen die ons dit jaar 

hebben geholpen. 

Inkoop en het beheer van de voorraden is ook dit jaar weer goed gegaan. Er was steeds voldoende 

van alles aanwezig om aan de vraag te voldoen.  

Voor 2014  zijn er weer  wat wedstrijden gepland, en we hopen dat we weer op iedereen kunnen 

rekenen om er ook voor de kantine weer een leuk jaar van te maken. 

 

Ria Struijs 

 
 

Jaarverslag Coryfeeën 

Het is geen commissie, maar deze senioren komen nog steeds iedere 2e donderdagmorgen van de 

maand bij elkaar. Niet alleen om koffie te drinken en elkaar weer eens te spreken, maar om 

daadwerkelijk de handen uit de mouwen te steken. 

Iedere keer heeft Tames wel weer klusjes om op te knappen. Begin van het jaar kwam Koning Winter 

voorbij, dan wordt geprobeerd het pad  ijs- en sneeuwvrij te maken. In de herfst worden de bladeren 

verwijderd en dat is geen klein klusje, maar heel veel werk. Ook de goten worden gereinigd en het 

onkruid bestreden. Het gras wordt gemaaid. Indien nodig wordt het tegelplein hersteld. 

Dan is er nog het onderhoud van trainingsmateriaal, gebouwen en atletiekbaan. De lekkage in het 

herentoilet is hopelijk voorbij. Er is een nieuw plafond in gemaakt en er is geschilderd. Het ziet er nu 

weer fris uit. Er is ook een nieuw plafond in de keukenkast gezet. En zo zijn er heel veel zaken, die 

aangepakt worden. Er is iedere keer het nodige werk te doen. 

De dames houden zich voornamelijk bezig met extra schoonmaak- en opruimwerkzaamheden.  

Van het archiveren is  dit jaar niet veel gekomen, maar dat is geen haastklus. Dat komt wel weer, als 

er geen andere werkzaamheden zijn, die belangrijker zijn.  

Een coryfee 

 
  

Jaarverslag Stichting HUP – ter inzage in de kantine 
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Jaarverslag Baanwedstrijdcommissie  

2013 is een druk jaar geweest wat betreft het organiseren van wedstrijden op onze atletiekbaan. In 

totaliteit organiseerden wij een tiental wedstrijden. 

De eerste wedstrijd die op het programma stond werd echter afgelast. Reden: te weinig deelname 

aan de dubbele kogelslingerwedstrijd 

1 april trainingspakkenwedstrijd met eveneens deelname van Hollandia, AV Wieringermeer en zelfs 

Nea-volharding uit Purmerend. Desondanks viel de deelname niet mee. De pupillen waren nog het 

best vertegenwoordigd met 69 deelnemertjes. Bij de CD-jeugd stonden 36kinderen op de 

deelnemerslijst. De AB-jeugd en de senioren lieten het afweten, slechts 22 deelnemers 

Op 13 april hadden we de eerste pupillencompetitie wedstrijd op de baan. 43 ploegen met 178 

pupilletjes mochten we verwelkomen op onze baan. De jongens pupillen A1 waren winnaar in hun 

pool 

21 april Senioren Competitie 2e divisie. 12 dames- en 11 herenploegen maakten hun opwachting 

Rond de 300 atleten deden hun best om voor hun vereniging zoveel mogelijk punten te vergaren. Bij 

de heren was de ploeg van SAV het meest succesvol en werd met een puntentotaal van 9456 ruim 

winnaar in deze pool. Bij de dames was AV Heerenveen de sterkste. Vincent Onos slingerde de kogel 

naar een afstand van 67.53 en scoorde daarmee meer dan 1000 punten voor de ploeg. Bij het 

hoogspringen ging Dave Brandhof over de 2 meter en verzamelde zo ook flink wat punten voor de 

ploeg.  

26 mei B-juniorencompetitie. Na een drukke april maand, en een maandjes rust waren de B junioren 

aan de beurt voor hun competitie op de SAV baan. 15 meisjes- en 15 jongens ploegen namen hieraan 

deel, wat zorgde voor een drukte van belang. Ongeveer 350 atleten bevolkten die dag de baan. De 

meisjesploeg van SAV kon geen potten breken en eindigde, mede door het ontbreken van punten bij 

de estafette, op de 8e plaats in de pool. Aukje Bakker was de snelste op de 100 meter horden en een 

2e plaats was er voor Lieke Klaver op de 100 meter. Ook deze wedstrijd verliep mede dank zij de inzet 

van alle juryleden, het wedstrijdsecretariaat, de mensen in de kantine en alle andere vrijwilligers 

weer vrijwel vlekkeloos. 

15 juni Jeugdscholympische dag. Ook dit jaar weer een tegenvallend aantal deelnemertjes. Slechts 

iets meer dan 100 leerlingen van de basisscholen verschenen aan de start van de diverse onderdelen 

maar voor de rest een leuke wedstrijd en hopelijk worden toch een aantal kinderen enthousiast voor 

de atletieksport.  

22 juni  CD- competitie. 26 meisjes- en 22 jongensploegen, goed voor meer dan 300 deelnemers dit 

keer, dus weer een volle bak. Dit leverde geen problemen op voor de organisatie en de wedstrijd 

verliep vrijwel vlekkeloos. De 1e meisjes D ploeg van SAV wist als 2e in de pool te eindigen. Saillant 

detail was dat de meisjes D ploeg van Lycurgus alle onderdelen wist te winnen en daardoor ook met 

een straatlengte voorsprong winnaar werd. De andere ploegen van SAV eindigden in de onderste 

heft van deze pool. 

30 augustus finale Heer en meester circuit. Met ongeveer 70 deelnemers, waaronder 20 SAV-ers, 

tegenvallend, maar een leuke en gezellige wedstrijd. Na afloop werden  de winnaars van het circuit 

gehuldigd, maar toen was het inmiddels al laat geworden. 

8 september   Uitsmijterbokaal   11 deelnemers bij het kogelslingeren, kogelstoten 9 deelnemers en 

discuswerpen 16 deelnemers, waaronder 4 uit de Nederlandse top 10.  Deze wedstrijd begint 

langzamerhand een “klassieker” te worden. Gezellige wedstrijd en positieve reacties van de 

deelnemers. Met een  Nederlands record 
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van Marcel Mahie van Noordkop, den Helder. Hij won met zijn Nederlandse record bij het 

kogelstoten van de M40, waarbij hij tot de fraaie afstand van 15.14m kwam, de 

Uitsmijterbokaal  

17 september   extra discuswedstrijd.  Omdat Erik Cadée nog éénmaal wilde proberen om de 65 

metergrens te passeren werd SAV gevraagd een extra wedstrijd te willen organiseren. Aan dit 

verzoek voldeden we graag en op een regenachtige avond weer een gedeelte van de Nederlandse 

top op onze baan om te proberen hun prestaties te verbeteren. Ondanks het slechte weer waren er 

alleen maar tevreden gezichten, ondanks dat er geen verbetering van de PR’s waren. Na afloop 

werden de juryleden door de deelnemers op gebak getrakteerd als dank voor de moeite. 

29 september clubkampioenschappen. Vanwege de slechte deelname van de junioren A/B en 

senioren, de laatste jaren, werd het clubkampioenschap dit jaar op een heel andere leest geschoeid. 

Op voorstel van Paul Olofsen werd een duo- meerkamp gehouden. En met succes. Twaalf teams 

gingen met elkaar de strijd aan, waar voor de meesten een aantal atletiekonderdelen geheel nieuw 

waren. De duo- meerkamp is zeker voor herhaling vatbaar. 

De jongste jeugd deed het clubkampioenschap op de “oude” manier, door een persoonlijke 

meerkamp af te werken. 46 pupilletjes en 19 C/D junioren streden om de titel. Tijdens de pauze van 

deze wedstrijd werden de SAV-medaillewinnaars bij nationale kampioenschappen in het zonnetje 

gezet door de wethouder van sporzaken van de gemeente Stede Broec, Lydia Groot. Dit jaar waren 

het 14 atleten met 23 medailles, 

 

9 oktober werd weer de jaarlijkse scholierenveldloop op de baan georganiseerd. 316 leerlingen uit de 

groepen 3 tot en met 8 alsook 15 begeleiders en leerkrachten streden om de ereplaatsen. Dankzij 

een flink aantal SAVeteranen en een tweetal “jeugdige” voor- en achterlopers werd ook deze editie 

weer een succes. 

Aan het einde van dit verslag wil ik iedereen bedanken die zich het afgelopen jaar heeft ingezet om 

tot een geslaagd wedstrijdseizoen te komen. Ik denk dan aan de mensen op het 

wedstrijdsecretariaat, de jurycoördinator, die er voor zorgde dat we alle wedstrijden voldoende 

juryleden hadden, de mensen van de elektronische tijdwaarneming, alle juryleden en assistent-

juryleden, de mensen die de baan wedstrijdgereed maakten, onze materiaalman en last but not 

least, iedereen, die vanuit de kantine alle medewerkers, deelnemers en toeschouwers hebben 

voorzien van een “natje en droogje” 

We hopen dat SAV het komende seizoen weer een beroep op deze en nieuwe mensen kan en mag 

doen. Want we hebben weer veel mensen nodig om ook 2014 tot een geslaagd wedstrijdjaar  te 

maken. 

Jaarverslag Sportief wandelen- niet ontvangen 
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Jaarverslag Vrijwilligerscommissie 

Hierbij het verslag van de vrijwilligerscommissie van het jaar 2013. 

Het afgelopen jaar zijn we weer bezig geweest om de leden (of de ouders van jeugdleden) te 

benaderen die nog niet zijn ingedeeld als vrijwilliger. Via email of telefoon zijn veel mensen 

benaderd. Elk jaar komen er weer nieuwe leden bij en nemen we ook weer afscheid van leden. Het 

bijhouden van de lijst met vrijwilligers is dus een klus die nooit klaar is. Aan de hand van de mutaties 

van de ledenlijst die wij van de ledenadministratie ontvangen, proberen we zo up-to-date mogelijk te 

blijven. Dat dit niet altijd mogelijk is moge duidelijk zijn. Zodra de halfjaarlijkse aanpassingen in de 

ledenlijst zijn verwerkt, passen wij onze vrijwilligerslijst hierop aan, en worden de leden (of hun 

ouders) benaderd en vervolgens toegevoegd aan ons leger van vrijwilligers.  

Over het algemeen horen we positieve berichten maar er zijn helaas ook enkele leden die er absoluut 

geen zin in hebben om ook maar iets voor de vereniging te willen doen. Ondanks dat wij ons best 

doen om de vrijwilligers aan de commissie toe te wijzen waar zij zich voor hebben aangemeld, 

hebben wij het idee dat niet alle vrijwilligers daadwerkelijk gevraagd worden om iets te doen. Het 

lijkt ons goed om, als er bij een commissie vrijwilligers zijn toebedeeld, dat deze ook betrokken 

worden bij deze commissies. Hierdoor wordt ook vanuit de (jeugd)leden de betrokkenheid en de 

saamhorigheid die zo noodzakelijk zijn voor een vereniging vergroot. 

Ook hebben we in overleg met de penningmeester en de ledenadministratie het nieuwe 

inschrijfformulier gestalte kunnen geven en is deze vanaf januari beschikbaar op de website. 

Namens de vrijwilligerscommissie, 

Saskia Boon, 

Peter Reus, 

Joop Tamsma en 

Hans Bleeker. 
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Functie    Naam    Jaar aantreden  Jaar aftreden 
Voorzitter   Piet Blokker   1998   2016 
Secretaris   Lilian Langendijk-Blokker 2003   2014 
Penningmeester  Abdel el Amrani  2009   2015 
Algemeen lid   Peke de Vries   1999   2014 
Algemeen lid   Tom Beertsen   1999   2014 
Algemeen lid    Gerwin Struijs   2013   2015 
Algemeen lid   Margreet Broersen  2008   2016 
 
Kascontrolecommissie: 
Voorzitter   Gertjan Onos   
Algemeen lid   Rob Ruitenberg 
Reserve   Vincent Onos 
 
Ereleden: 
Leendert Logger ( † )   Tini Botman    René Appelman( † ) 
Klaas Veul ( † )   Nico Grent    Eugène Appelman 
Arie Rood( † )    Henk Knol ( † )    Martin Vleerlaag  
Remmert Koomen  Rien Broersen    Yvonne Haakman 
 
Leden van verdienste: 
Obe van der Klei   Jan Ettes   Ria Hauwert 
Petra Visser   Tames van Zwol   Jan Hauwert 
Bert van Elswijk   Meindert Reus    Jaap Visser  
Gerrit Visser ( † )   Ton Sjerps    Bert Kreuk   
Corrie Reus   Ineke Plukkel 
 
Pluim: 
Yvonne Haakman  Familie Konink   Familie Hauwert 
Henny Koorstra   Thonny Vleerlaag  Jan Reus 
Richard Bot   Tine Eggers   Gerda Veul 
Ger Heinsius   Betty Rezee   Jan Blom 
John Reus   Piet Blokker   Marica Onos 
John de Wit   Paulien de Wit   Feestcommissie SAV 60 jaar 
Gertjan Onos 
 
Kei: 
John Boogaard   IJsselmeer  estafetteploeg Marsploeg (scholympische dag) 
SOS-ploeg   Jos Schaper   Vincent Onos (2003 en 2004) 
Els van der Jagt   Maarten Jak   New York marathonploeg 
Jeugdtrainersstaf MJD  Richard Bot   Nicole Kroonenburg 
Addis Riet   Marloes Duijn   Heleen Wildoer 
Nadine Visser   Dave Brandhoff 
 

 

 


